
Zápis

zjednání Sportovní komise, konané dne 20. 3. 2025, od 18:15 hodin 
v malém sále radnice MČ Brno - Líšeň

Přítomni: M. Nosek, D. Urban , L. Barták , H. Chaloupková, J. 
Sedláček , Ing Bronislav Horák, M. Hrachovinová předsedkyně SK 
Online : Z. Sedláček, T. Hložánek Ing.Mgr.

Navržený program:

1. Zahájení, prezenční listina
2. Schválení programu
3. Sk Líšeň žádost o dotacev
4. Žádost na změnu pokrytí výdajů
5. Různé, diskuse

Ad 1)
Předsedkyně komise p.Hrachovinová zahájila jednání sportovní 
komise v 18:15

Ad 2)
Hlasování o programu a doplnění o bod č.3 
hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0

Ad3)
Jednání navštívil pan Ing. K. Hladíš , aby vysvětlil důvody žádosti o 
dotaci 500.000.- na světla do sportovního areálu SK Líšeň, odpovídal 
i na otázky přítomných.
Pan Jozef Sedláček navrhl hlasovaní o navýšení částky dotace na 1 
mil
Hlasování dotace pro SK Líšeň lmil. Kč 
hlasování: pro 2 proti 1 zdržel se 6

Hlasování o výši 500 000,- dotace pro SK Líšeň 
hlasování: pro 9 proti 0 zdržel se 0



Ad4)
Od spolku InBalance jsme obdrželi žádost na „Změnu pokrytí 
výdajů „ přidělené dotace na použití sportovního vybavení. 
Hlasování: pro 7 proti 0 zdržel se 2

Konec komise: 18:50
Zapsala : Monika Hrachovinová

předsedkyně sportovní komise


